
Zápisnica z 3. Zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Klin, 
konaného dňa 12. Marca 2019 

 

Prítomní:  Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Pavol Večerek, 
   Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Viliam Bahleda, Bc. Andrea 
   Kekeľáková Laššáková  

Neprítomní:  Dávid Mišek 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Svetláková, Mgr. Monika Huráková, Ing. Katarína 
Košútová – zamestnankyne obce, Mgr. Alexandra Jaňáková – riaditeľka 
ZŠ s MŠ, Mgr. Marta Basárová – kontrolórka obce 

Verejnosť: Dalibor Klozik 

 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva obce Klin (ďalej len „OZ“) otvoril starosta obce, Karol 
Revaj (ďalej len „starosta“). Uviedol, že dnešné zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle §13 
ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 
a doplnkov. 

Ospravedlnení poslanci: 1 

Neospravedlnení: 0 

Starosta konštatoval, že na zasadnutí OZ je prítomných 7 z 7 poslancov a OZ je spôsobilé sa 
právoplatne uznášať.  

 

K bodu 1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predložil poslancom návrh programu na rokovanie nasledovne:  

Otvorenie zasadnutia 
1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin (predkladá starosta obce) 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice (predkladá starosta obce) 
3. Voľba mandátovej, návrhovej a volebnej komisie  
4. Odovzdanie osvedčenia o zvolení poslancovi novozvoleného Obecného zastupiteľstva 

obce Klin, zloženie a podpísanie sľubu novozvoleného poslanca Obecného zastupiteľstva 
obce Klin 

5. Voľba predsedu komisie pre výstavbu, územné plánovanie a pôdohospodárstvo, člena 
komisie pre inventarizáciu majetku obce a člena komisie o ochrane verejného záujmu pre 
výkon funkcií verejných funkcionárov 

6. Projektová dokumentácia InfoTel - prezentácia trasy optického vedenia v k. ú. Klin 
7. Rozpočtové opatrenia (predkladá Mgr. Svetláková) 
8. VZN č. 1/2019 o poskytovaní príspevku pri narodení dieťaťa (predkladá Mgr. Huráková) 
9. Schválenie dodatku č. 3 k Zmluve o nájme vodovodnej a kanalizačnej siete Grúň 

(predkladá starosta obce) 



10. Žiadosti občanov (Žiadosť o poskytnutie dotácie z Výzvy rady vlády SR na prevenciu 
kriminality..., Vypracovanie projektu stravovanie v ZŠ s MŠ....) 

11. Informácie a rôzne  
12. Diskusia 
13. Uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie) 

Záver zasadania OZ 

Starosta navrhol poslancom, že by bolo vhodné prerokovať časť bodu 10. na začiatku, keďže 
je tu prítomný Dalibor Klozik. Vyzval prítomných poslancov, aby predniesli svoje návrhy, 
resp. pripomienky k predloženému programu. Starosta dal hlasovať za uvedený návrh 
programu.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, t.j. 7 z prítomných 7 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

Program rokovania bol schválený. 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predložil návrh na zloženie overovateľov zápisnice a poverenie písaním zápisnice 
nasledovne: 

Zapisovateľka: Mgr. Monika Huráková, pracovníčka obce 

Overovatelia zápisnice: Ľudovít Svetlošák a Dominik Tomaštík 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, t.j. 7 z prítomných 7 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

 

K bodu 3. Voľba mandátovej, návrhovej a volebnej komisie  

Starosta predložil návrh na zloženie mandátovej, návrhovej a volebnej komisie nasledovne: 

Návrhovú komisiu v zložení: Dušan Gonšenica a Ing. Peter Luka. 
Volebnú komisiu v zložení: Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková a Pavol Večerek. 
Mandátovú komisiu v zložení: Ing. Peter Jendroľ a Ľudovít Svetlošák. 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, t.j. 7 z prítomných 7 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

Komisie boli zvolené.  

Starosta obce ukladá návrhovej komisii sledovať priebeh rokovania, predkladané návrhy a 
obsah diskusie. Mandátovej komisii overiť doklad o zložení sľubu novozvoleného poslanca a 
zistiť, či nevykonáva funkciu nezlučiteľnú s funkciou poslanca a to na základe nim 
predložených a vlastnoručne podpísaných čestných vyhlásení. Volebnej komisii podať správu 
o výsledku svojich zistení zasadnutiu obecného zastupiteľstva.  

  



K bodu 4. Odovzdanie osvedčenia o zvolení poslancovi novozvoleného Obecného 
zastupiteľstva obce Klin, zloženie a podpísanie sľubu novozvoleného poslanca Obecného 
zastupiteľstva obce Klin 

Starosta odovzdal zvolenému poslancovi OZ Viliamovi Bahledovi osvedčenie o zvolení. 
Následne p. Bahleda zložil zákonom predpísaný sľub, ktorého zloženie následne potvrdil aj 
svojím podpisom. 

Mandátová komisia potvrdzuje, že zvolený poslanec obecného zastupiteľstva Viliam Bahleda 
zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva a vykonávaniu jeho 
funkcie nebránia nijaké prekážky.  

 

K bodu 5. Voľba predsedu komisie pre výstavbu, územné plánovanie a 
pôdohospodárstvo, člena komisie pre inventarizáciu majetku obce a člena komisie 
o ochrane verejného záujmu pre výkon funkcií verejných funkcionárov 

Starosta oboznámil poslancov, že je potrebné zvoliť predsedu a doplniť členov do komisií.  

a) Navrhuje ako predsedu Komisie pre výstavbu, územné plánovanie a pôdohospodárstvo 
poslanca OZ Viliama Bahledu. 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA – 0, PROTI – 0. 

Predseda komisie bol zvolený.  

b) Návrh na člena Komisie pre inventarizáciu majetku obce poslanca OZ Viliama Bahledu. 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

Člen komisie bol zvolený.  

c) Návrh na člena Komisie o ochrane verejného záujmu pre výkon funkcií verejných 
funkcionárov poslanca OZ Viliama Bahledu. 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

Člen komisie bol zvolený.  

 

K bodu 10. Žiadosti občanov 

A) Starosta predniesol žiadosť Dalibora Klozika o vyspravenie a prenajatie priestorov dolnej 
sály kultúrneho domu za účelom zriadenia reštaurácie.  

P. Klozik sa vyjadril, že by chcel v obci zriadiť reštauráciu z toho dôvodu, že tu takéto služby 
chýbajú. Vypracoval jednoduchý projekt a odovzdal podklady všetkým poslancom, aby boli 
oboznámený, čo má záujem realizovať. Zároveň vypracoval dotazník, ktorý bol odovzdaný do 
každej domácnosti, zverejnil ho aj na sociálnej sieti, ktorý obsahoval základné otázky na 



záujem o zriadenie reštaurácie v našej obci. Iba 12 osôb sa v ankete vyjadrilo proti. Skôr sa 
k nemu dostávali kladné ohlasy, že by mali záujem o takéto zariadenie, pretože tie ktoré sa 
v obci nachádzajú sú nedostatočné. Chcel by požiadať, ak by bol záujem aj zo strany obce, 
aby sa ten priestor upravil do takej miery aby spĺňal požadované kritéria, ktoré sú nastavené 
na prevádzkovanie reštaurácie v rátane vybavenia kuchyne, pretože každý priestor je 
špecifický a v prípade, že by skončil podnikanie v týchto priestoroch, zariadenie mu už 
nemusí pasovať na nejaký iný priestor. On si už v prípade prenájmu ostatný priestor zariadi 
svojím zariadením, ktoré sa môže kompenzovať prípadne v nájme. Predstavoval by si určitú 
časť zariadiť stabilne a ostatnú variabilným nábytkom, ktorý by sa v prípade potreby dal 
prestaviť. P. Kekeľáková Laššáková sa pýtala, či si už robil predbežný prepočet nákladov, 
koľko by bolo potrebné investovať do spodnej sály? P. Klozik odpovedal, že zatiaľ nie, ale 
treba zriadiť šatne, osobitné WC podľa požiadaviek hygieny, samostatný vchod pre 
dodávateľov, samozrejme vymeniť všetky rozvody a namontovať všetky potrebné lapače.  

Starosta doplnil jeho odpoveď, že už má predstavu o nákladoch na prestavbu dolnej sály na 
jedáleň, pretože sa o to musel zaujímať z dôvodu riešenia stravovania pre ZŠ s MŠ. 
Stravovanie pre ZŠ sa však v priestoroch dolnej sály nebude dať realizovať, pretože pre 
školskú jedáleň sú to nevyhovujúce priestory z pohľadu úradov. Celkové zariadenie kuchyne 
by stálo približne 75 000,- Eur a prerábka priestorov na približne sumu 250 000,- Eur. Takže 
nateraz sa to z rozpočtu obce určite nebude dať zvládnuť. A navyše nie je isté, či po úprave 
priestoru bude tento priestor ešte prenajatý jemu. Obec má povinnosť vyhlásenia verejnej 
výzvy a ten, kto ponúkne najviac berie. P. Klozik sa vyjadril, že on to chce robiť na 100% a či 
už mu budú priestory prenajaté, alebo nie, na tom nič nezmení. Aj keby to jemu nevyšlo bude 
to prínosom hlavne pre obec, pretože priestory sa budú určite dať lepšie využiť ako teraz. P. 
Svetláková vysvetlila, že do priestorov obce môže investovať len obec a forma kompenzácie 
už nie je možná.  

Starosta hovoril, že ak by sa do toho šlo musí sa prerobiť všetko vrátane kuchyne so 
zariadením, ale zariadiť nábytkom si to už musí sám. P. Jendroľ hovorí, že pri dlhodobom 
prenájme sa zariadenie kuchyne opotrebuje. Starosta odpovedá na to, že priestor kuchyne 
musí zariadiť obec a náklady zohľadniť v nájme. P. Kekeľáková Laššáková sa pýta, kedy by 
si asi predstavoval p. Klozik začiatok svojej činnosti v prípade, že by sa priestor prerobil. 
Odpovedal, že čo najskôr. Ak by sa začiatok prerábky príliš oddiaľoval nezaručuje, že by sa 
neobzeral aj po inom priestore. P. Gonšenica sa pýtal na kapacitu reštaurácie? Odpovedal mu, 
že približne 60 ľudí. Prevádzka stravovania formou denného menu + prevádzkové menu. 
Orientoval by sa aj na rozvoz jedál. P. Svetlošák sa ešte opýtal na parkovanie, ako by ho 
riešil, keďže momentálne tu tých parkovacích miest nie je veľa. P. Luka sa informoval 
ohľadom nákladov na projekt a prestavbu. P. Svetláková povedala, že všetky náklady musia 
byť obecné. P. Večerek sa pýtal, či nie je možnosť získať nejaké financie z fondov? Starosta 
hovorí, že na takéto bývajú málokedy, vypracovanie projektu stojí cca 3% z hodnoty a bude 
čakať na výzvu ďalších 5 rokov. Zhodnotil, že je to síce pekná myšlienka, lenže momentálne 
obec nemá prostriedky na investovanie do toho, pretože je nespočetné množstvo väčších 
problémov, z ktorými sa má obec problém popasovať. Preto navrhuje z dôvodu nedostatku 
finančných prostriedkov túto žiadosť zobrať na vedomie. 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

Žiadosť Dalibora Klozika bola vzatá na vedomie.  

 

 



K bodu 6. Projektová dokumentácia InfoTel – prezentácia trasy optického vedenia 
v k.ú. Klin 

Spoločnosť InfoTel urobila prezentáciu k zámeru realizovať vedenie optického kábla v obci 
a poskytla bližšie informácie ohľadom svojho zámeru. P. Kekeľáková Laššáková sa opýtala, 
či sa to týka aj bezplatnej wifi siete v obci. Starosta jej odpovedal nie, oni majú záujem 
zrealizovať potiahnutie optického káblu v obci.  

Po prezentácii, požiadal starosta aby vyjadrili poslanci OZ svoje pripomienky a návrhy 
a schválili uvedenú žiadosť spoločnosti InfoTel.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

Žiadosť firmy InfoTel k výstavbe trasy optického vedenia v k. ú. Klin podľa projektovej 
dokumentácie bola schválená. 

 

K bodu č. 7 – Rozpočtové opatrenia (predkladá Mgr. Svetláková) 

Zamestnankyňa Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom rozpočtové opatrenie č. 1 
zo dňa 31.01.2019.  

Rozpočtové opatrenie  č. 1 - STAROSTA zo dňa 31.01.2019 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úprava rozpočtových prostriedkov nasledovne : 
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2019   

Druh príjmu Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 2 256 980,00 2 256 980,00 2 275 560,00 18 580,00 
PRÍJMY OBEC 2 115 138,00 2 115 138,00 2 144 888,00 29 750,00 
BEŽNÉ príjmy 1 747 138,00 1 747 138,00 1 765 718,00 18 580,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 368 000,00  368 000,00 368 000,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 11 170,00 11 170,00 
FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
PRÍJMY RO – ZŠ s MŠ KLIN 141 842,00 141 842,00 130 672,00 -11 170,00 
BEŽNÉ príjmy 123 547,00 123 547,00 123 547,00 0,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 18 295,00 18 295,00 7 125,00 -11 170,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2019   

Druh výdavku Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 2 132 665,00 2 132 665,00 2 150 170,00 17 505,00 
VÝDAVKY OBEC 958 569,00 958 569,00 959 390,00 821,00 
BEŽNÉ výdavky 478 369,00 478 369,00 479 190,00 821,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 112 200,00 112 200,00 0,00 
Finančné operácie 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
VÝDAVKY RO – ZŠ s MŠ KLIN 1 174 096,00 1 174 096,00 1 190 780,00 16 684,00 
BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 174 096,00 1 190 780,00 16 684,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV   

PROGRAMY Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 612 385,00 612 385,00 612 385,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 207 385,00 207 385,00 207 385,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 37 000,00 37 000,00 37 000,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 9 138,00 9 138,00 9 803,00 665,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 9 138,00 9 138,00 9 803,00 665,00 



700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 65 844,00 65 844,00 65 844,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 65 844,00 65 844,00 65 844,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 200 805,00 200 805,00 200 817,00 12,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 128 805,00 128 805,00 128 817,00 12,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 72 000,00 72 000,00 72 000,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 7 860,00 7 860,00 7 860,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 4 660,00 4 660,00 4 660,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 3 200,00 3 200,00 3 200,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 25 050,00 25 050,00 25 050,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 25 050,00 25 050,00 25 050,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 37 487,00 37 487,00 37 631,00 144,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 37 487,00 37 487,00 37 631,00 144,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 958 569,00 958 569,00 959 390,00 821,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 478 369,00 478 369,00 479 190,00 821,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 112 200,00 112 200,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
9 - VZDELÁVANIE 1 174 096,00 1 174 096,00 1 190 780,00 16 684,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 174 096,00 1 190 780,00 16 684,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 1 174 096,00 1 174 096,00 1 190 780,00 16 684,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 174 096,00 1 190 780,00 16 684,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY  SPOLU 2 132 665,00 2 132 665,00 2 150 170,00 17 505,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 652 465,00 1 652 465,00 1 669 970,00 17 505,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 112 200,00 112 200,00 0,00 
800 - VÝDAVKOVÉ Fin.operácie 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 

VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 124 315,00 124 315,00 125 390,00 1 075,00 
BEŽNÝ ROZPOČET     219 295,00   
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET     255 800,00   
FINANĆNÉ OPERÁCIE     -349 705,00   

   
125 390,00 

 

Rozpočet upravený v príjmovej časti o sumu 18 580,- Eur obec aj škola. Vo výdavkoch 
upravené o sumu 17 505,- Eur. Dotácie na stravu, lyžiarsky kurz, školu v prírode pre ZŠ 
a regop, register adries, preplatenie žiadosti o platbu z roku 2017. Taktiež v príjme aj 
preplatok za elektrickú energiu.   

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby zobrali na vedomie rozpočtové opatrenie č. 1.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

Rozpočtové opatrenie č. 1 bolo vzaté na vedomie. 

 

  



Ďalej predniesla rozpočtové opatrenie č. 2 zo dňa 28.02.2019. 

Rozpočtové opatrenie  č. 2 - STAROSTA zo dňa 28.02.2019 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úprava rozpočtových prostriedkov nasledovne :  
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2019   

Druh príjmu Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 2 256 980,00 2 275 560,00 2 276 110,00 550,00 
PRÍJMY OBEC 2 115 138,00 2 144 888,00 2 145 438,00 550,00 
BEŽNÉ príjmy 1 747 138,00 1 765 718,00 1 766 268,00 550,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 368 000,00  368 000,00 368 000,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 11 170,00 11 170,00 0,00 
FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
PRÍJMY RO – ZŠ s MŠ KLIN 141 842,00 130 672,00 130 672,00 0,00 
BEŽNÉ príjmy 123 547,00 123 547,00 123 547,00 0,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 18 295,00 7 125,00 7 125,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2019   

Druh výdavku Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 2 132 665,00 2 150 170,00 2 150 720,00 550,00 
VÝDAVKY OBEC 958 569,00 959 390,00 959 940,00 550,00 
BEŽNÉ výdavky 478 369,00 479 190,00 479 740,00 550,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 112 200,00 112 200,00 0,00 
Finančné operácie 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
VÝDAVKY RO – ZŠ s MŠ KLIN 1 174 096,00 1 190 780,00 1 190 780,00 0,00 
BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 190 780,00 1 190 780,00 0,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV   

PROGRAMY Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 612 385,00 612 385,00 612 935,00 550,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 207 385,00 207 385,00 207 935,00 550,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 37 000,00 37 000,00 37 000,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 9 138,00 9 803,00 9 803,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 9 138,00 9 803,00 9 803,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 65 844,00 65 844,00 65 844,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 65 844,00 65 844,00 65 844,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 200 805,00 200 817,00 200 817,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 128 805,00 128 817,00 128 817,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 72 000,00 72 000,00 72 000,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 7 860,00 7 860,00 7 860,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 4 660,00 4 660,00 4 660,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 3 200,00 3 200,00 3 200,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 25 050,00 25 050,00 25 050,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 25 050,00 25 050,00 25 050,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 37 487,00 37 631,00 37 631,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 37 487,00 37 631,00 37 631,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 958 569,00 959 390,00 959 940,00 550,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 478 369,00 479 190,00 479 740,00 550,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 112 200,00 112 200,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 



9 - VZDELÁVANIE 1 174 096,00 1 190 780,00 1 190 780,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 190 780,00 1 190 780,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 1 174 096,00 1 190 780,00 1 190 780,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 190 780,00 1 190 780,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY  SPOLU 2 132 665,00 2 150 170,00 2 150 720,00 550,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 652 465,00 1 669 970,00 1 670 520,00 550,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 112 200,00 112 200,00 0,00 
800 - VÝDAVKOVÉ Fin.operácie 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 

VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 124 315,00 125 390,00 125 390,00 0,00 
BEŽNÝ ROZPOČET     219 295,00   
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET     255 800,00   
FINANĆNÉ OPERÁCIE     -349 705,00   

   
125 390,00 

 
Rozpočtovým opatrením sa upravoval rozpočet v časti príjmov a výdavkov o dotáciu na 
voľby vo výške 550,- Eur.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby zobrali na vedomie rozpočtové opatrenie č. 2.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

Rozpočtové opatrenie č. 2 bolo vzaté na vedomie. 
 
Nasledujúce rozpočtové opatrenie č. 3 je zo dňa 12.03.2019. 
Rozpočtové opatrenie  č. 3 - OZ zo dňa 12.03.2019 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úprava rozpočtových prostriedkov nasledovne : 
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2019   

Druh príjmu Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 2 256 980,00 2 276 110,00 2 347 884,00 71 774,00 
PRÍJMY OBEC 2 115 138,00 2 145 438,00 2 216 292,00 70 854,00 
BEŽNÉ príjmy 1 747 138,00 1 766 268,00 1 777 132,00 10 864,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 368 000,00  368 000,00 368 000,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 11 170,00 71 160,00 59 990,00 
FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
PRÍJMY RO – ZŠ s MŠ KLIN 141 842,00 130 672,00 131 592,00 920,00 
BEŽNÉ príjmy 123 547,00 123 547,00 124 467,00 920,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 18 295,00 7 125,00 7 125,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2019   

Druh výdavku Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 2 132 665,00 2 150 720,00 2 223 569,00 72 849,00 
VÝDAVKY OBEC 958 569,00 959 940,00 1 024 315,00 64 375,00 
BEŽNÉ výdavky 478 369,00 479 740,00 504 275,00 24 535,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 112 200,00 152 040,00 39 840,00 
Finančné operácie 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
VÝDAVKY RO – ZŠ s MŠ KLIN 1 174 096,00 1 190 780,00 1 199 254,00 8 474,00 
BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 190 780,00 1 199 254,00 8 474,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV   

PROGRAMY 
Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 612 385,00 612 935,00 634 968,00 22 033,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 207 385,00 207 935,00 211 778,00 3 843,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 37 000,00 37 000,00 55 190,00 18 190,00 



800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 9 138,00 9 803,00 10 053,00 250,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 9 138,00 9 803,00 10 053,00 250,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 65 844,00 65 844,00 61 794,00 -4 050,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 65 844,00 65 844,00 61 794,00 -4 050,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 200 805,00 200 817,00 233 958,00 33 141,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 128 805,00 128 817,00 140 308,00 11 491,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 72 000,00 72 000,00 93 650,00 21 650,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 7 860,00 7 860,00 8 310,00 450,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 4 660,00 4 660,00 5 110,00 450,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 3 200,00 3 200,00 3 200,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 25 050,00 25 050,00 19 689,00 -5 361,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 25 050,00 25 050,00 19 689,00 -5 361,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 37 487,00 37 631,00 55 543,00 17 912,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 37 487,00 37 631,00 55 543,00 17 912,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 958 569,00 959 940,00 1 024 315,00 64 375,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 478 369,00 479 740,00 504 275,00 24 535,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 112 200,00 152 040,00 39 840,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
9 - VZDELÁVANIE 1 174 096,00 1 190 780,00 1 199 254,00 8 474,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 190 780,00 1 199 254,00 8 474,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 1 174 096,00 1 190 780,00 1 199 254,00 8 474,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 190 780,00 1 199 254,00 8 474,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY  SPOLU 2 132 665,00 2 150 720,00 2 223 569,00 72 849,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 652 465,00 1 670 520,00 1 703 529,00 33 009,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 112 200,00 152 040,00 39 840,00 
800 - VÝDAVKOVÉ Fin. operácie 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 

VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 124 315,00 125 390,00 124 315,00 -1 075,00 
BEŽNÝ ROZPOČET     198 070,00   
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET     215 960,00   
FINANĆNÉ OPERÁCIE     -289 715,00   

   
124 315,00 

 

V tomto rozpočtovom opatrení sa upravujú príjmy vo výške 70 854,- Eur – dotácia na voľby, 
normatívne finančné prostriedky pre ZŠ, predaj publikácie o obci, úprava prostriedkov 
z rezervného fondu na kúpu auta pre ZŠ a na miestne komunikácie. Výdavky na mzdy, voľby, 
na úpravu členského príspevku, elektrickú energiu, na dobudovanie kamerového systému, na 
ktorý sa podala žiadosť o dotáciu. Ďalej na údržbu budovy TJ a výdavky na mikroprojekt. 
Starosta doplnil, že sumy na výsyp ciest a na výpusty sú zatiaľ len orientačné. P. Svetláková 
doplnila, že úprava z rezervného fondu je vo výške 28 000,- Eur. V rámci úprav je aj 
navýšenie dotácie pre TJ o sumu 2 400,- Eur v prípade schválenia.  

Starosta vyzval poslancov aby schválili rozpočtové opatrenie č. 3.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 



Rozpočtové opatrenie č. 3 bolo schválené. 

Starosta vyzval poslancov aby schválili použitie rezervného fondu na nákup motorového 
vozidla.  a aj miestne komunikácie  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

Použitie RF bolo schválené. 

Starosta vyzval poslancov aby schválili použitie rezervného fondu na miestne komunikácie.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

Použitie RF bolo schválené. 

 

K bodu č. 8 – VZN č. 1/2019 o poskytovaní príspevku pri narodení dieťaťa (predkladá 
Mgr. Huráková)  

Zamestnankyňa Monika Huráková predniesla prítomným poslancom návrh VZN č. 1/2019 o 
poskytovaní príspevku pri narodení dieťaťa.  

Zmena sa týka úpravy obdobia kedy bude poskytovaný tento príspevok. V predchádzajúcich 
obdobiach sa robilo slávnostné odovzdanie príspevku vo vianočnom období. Nateraz sa 
dohodlo, aby tam boli zahrnuté deti z celého kalendárneho roka, že sa táto slávnosť bude 
konať koncom januára, alebo začiatkom februára. Celý tento návrh VZN je tomuto 
prispôsobený. VZN nadobúda platnosť 01.04.2019 a týmto sa ruší VZN č. 29/2017.  

Starosta vyzval poslancov aby schválili návrh VZN č. 1/2019 o poskytovaní príspevku pri 
narodení dieťaťa.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

VZN bolo schválené. 

 

K bodu č. 9 – Schválenie dodatku č. 3 k Zmluve o nájme vodovodnej a kanalizačnej siete 
Grúň (predkladá starosta obce) 

Starosta predniesol poslancom dodatok k zmluve o nájme vodovodnej a kanalizačnej siete 
Grúň. Ide o časť, kde sa minulý rok budovala voda, dotiahla by sa aj kanalizácia a zasa by 
bola aspoň jedna časť hotová. Následne by sme chceli pokračovať v časti Roveň, to je okolo 
Kamila Laššáka, zokruhovalo by sa na Kliňanskú cestu. Aby sa už niečo dotiahlo a potom je 
tam už ľahšie dokončiť asfaltom, keď je všetko hotové.  

Starosta vyzval poslancov aby schválili Dodatok č. 3 k zmluve o nájme uzatvorenej dňa 
06.11.2007 podľa ustanovení §663 a nasl. Občianskeho zákonníka, medzi Obec Klin a 
Oravská vodárenská spoločnosť, a.s. Dolný Kubín. 



ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

Dodatok bol schválený. 

 

K bodu č. 10 – Žiadosti občanov (Žiadosť o poskytnutie dotácie z Výzvy rady vlády SR 
na prevenciu kriminality..., Vypracovanie projektu stravovanie v ZŠ s MŠ....) 

B) Žiadosť Ing. Kristiána Laššáka o odkúpenie pozemku obce nachádzajúceho sa na LV 
2102. Ide o priestor nachádzajúci sa pod a okolo rodinného domu a záhradky č. 603. Starosta 
sa vyjadril, že je to priestor, ktorý obec nevyužije, pretože sú to kúsky nachádzajúce sa v takej 
časti domu a okolo, kde obec nemá prístup.  
Starosta vyzval poslancov aby schválili žiadosť Kristiána Laššáka o odpredaj obecného 
pozemku po vyhotovení geometrického plánu a vyhotovení znaleckého posudku na náklady 
žiadateľa. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Žiadosť bola schválená. 

C) Žiadosť spoločnosti LPV, spol. s r.o. o schválenie otváracích hodín v prevádzke Krčma 
pod Grapou, Hlavná 487/175, Klin. Majú požiadavku na otváracie hodiny PO-ŠTV 15:00-
23:00, PIA-SO 15:00-03:00, NE 13:00-21:00. P. Košútová hovorila, že požadované časy nie 
sú v zmysle „VZN č. 2/2007 O verejnom poriadku v obci Klin“ §12. Starosta preto navrhuje 
aby sa otváracia doba prispôsobila ostatným zariadeniam tohto typu v obci. PO-ŠTV 15:00-
23:00, PIA-SO 15:00-01:00, NE 13:00-21:00. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Žiadosť bola schválená. 

D) Žiadosť TJ TATRAN KLIN o navýšenie dotácie na rok 2019 o 2 400,00 Eur. Žiadosť 
podali z dôvodu nedostatočných finančných prostriedkov hlavne na trénerov a rozhodcov. P. 
Svetlošák, že suma 2 400,- Eur aj tak na trénera stačiť nebude. Starosta hovorí, že obec im 
môže určiť na čo bude navýšenie dotácie použité. Tréner sa snaží, chodí so žiakmi na turnaje 
a hrozí im, že im prestane trénovať, pretože ho nevedia vyplatiť. Poslanci sa informovali, či 
podali zúčtovanie za predchádzajúci rok. Bolo podané. P. Kekeľáková Laššáková navrhla 
vykonanie kontroly kontrolórkou obce. P. Svetláková spomenula, že si robia aj daňové 
priznanie, takže výdavky musia zdokladovať.  
Starosta vyzval poslancov aby schválili žiadosť TJ TATRAN KLIN o navýšenie dotácie na 
rok 2019 o 2 400,00 Eur.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Žiadosť bola schválená. 
Zároveň ukladá konrolórke obce vykonať kontrolu účtovných dokladov TJ TATRAN KLIN 
za rok 2018 do budúceho obecného zastupiteľstva. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 



E) Žiadosť Jána Mešku o dobudovanie miestnej komunikácie – ul. Plátennícka. Toho času 
majú prístup cez Majchra, ale je tam v pláne dobudovanie Plátenníckej ulice, ale viacerí 
vlastníci nepodpísali odpredaj pozemku pod MK. Starosta navrhol, že sa tam treba ísť pozrieť 
a doriešiť to.  
Starosta vyzval poslancov aby vzali na vedomie žiadosť Jána Mešku o dobudovanie MK – ul. 
Plátennícka.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Žiadosť bola vzatá na vedomie. 
Zároveň ukladá stavebnej komisii prejednať možnosť doriešenia realizácie MK ul. 
Plátennícka. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 

F) Žiadosť Jozefa Ptačina a Jána Lajdu o preplatenie platby za asfaltovanie MK ul. Školská. 
P. Ptačin priniesol svoju žiadosť 11.3., následne priniesol žiadosti o preplatenie výdavkov 
z celej ulice. V jeho prípade ako aj pri J. Lajdovi išlo o časť pozemku pri plote, ktorú dali 
zaasfaltovať, aby bola MK širšia, ostatným žiadateľom sa asfaltovali vstupy do dvorov. 
Starosta sa im vyjadril, že zastupiteľstvo rozhodne, ale že je tomu naklonený, pretože urobili 
službu obci, avšak po prezistení vlastníctva týchto úsekov sa zistilo, že nepatria ani obci, ale 
ani žiadateľom, sú vedené stále na pôvodných vlastníkov pozemkov. P. Svetláková dodala, že 
je tam ešte jeden problém a to taký, že obec nemá právo preplácať súkromné výdavky, tzn. že 
by sa im to muselo refundovať inak – napr. pri odkúpení, čo je ale teraz bezpredmetné, keďže 
to ani nevlastnia.  
Starosta vyzval poslancov aby vyjadrili svoj názor na túto žiadosť.  
ZA:  0, ZDRŽAL SA : 0, PROTI hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan 
Gonšenica, Viliam Bahleda, Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková 
Laššáková, Pavol Večerek, t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ 
Žiadosť bola zamietnutá. 

G) Žiadosť Romana Krupíka, Jaroslavy Matejíčkovej, Martiny Stelinovej a Michala Stelinu o 
úpravu terénu na parcelách CKN 1317/212 a CKN 1300/201 slúžiacich podľa ÚP obce Klin 
ako miestna komunikácia. Starosta hovorí, že takýchto úsekov je viac – Chotárna, Západná. 
Určite sa bude postupne realizovať výsyp týchto komunikácií.   
Starosta vyzval poslancov aby vzali na vedomie túto žiadosť.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Žiadosť bola vzatá na vedomie. 

H) Starosta informoval o výzve, ktorú preposlal starosta z Or. Polhory a týka sa pripojenia k 
„Memorandu prorodinnej samosprávy“ a zorganizovanie aspoň jedného podujatia na podporu 
rodiny. Ide o zvýšenie podpory štandardného vzoru rodiny. Podporu by chceli získať od čo 
najväčšieho počtu slovenských miest a obcí.  
Starosta požiadal poslancov aby vyjadrili svoj názor na pripojenie sa k tejto výzve. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Pripojenie sa k výzve bolo schválené. 



CH) Upozornenie na iniciatívu Oravského kultúrneho strediska o zorganizovanie podujatia 
pri výročiach Skyčákovcov na rok 2019. Starosta obdržal informáciu z tohto strediska o tom, 
že tento rok sa konajú viaceré výročia našich rodákov Skyčákovcov, podali informáciu 
o výpomoci pri organizovaní podujatí, či už pre školu alebo pre verejnosť. P. riaditeľka sa 
vyjadrila, že by uvítala organizáciu takéhoto podujatia na pôde školy s tým, že účasť 
verejnosti je dobrovoľná. Starosta súhlasil s návrhom. 
Starosta požiadal poslancov aby vzali na vedomie túto informáciu. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Informácia bola vzatá na vedomie. 

I) Bola nám doručená výzva z kancelárie poslanca NR SR Igora Janckulíka o zapojenie sa do 
protestnej akcie na dostavbu rýchlostnej komunikácie R3. Pripravili by sa pohľadnice, jedna 
adresovaná premiérovi a druhá ministrovi dopravy, rozdali by sa do domov a boli by zberné 
krabice, ktoré by sa potom poslali do Bratislavy.  
Starosta požiadal poslancov aby vyjadrili svoj názor na zapojenie do tejto protestnej akcie. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Zapojenie do akcie bolo schválené. 

J) Žiadosť poslankyne Bc. Andrey Kekeľákovej Laššákovej o zasielanie pracovných 
materiálov k zasadaniam obecného zastupiteľstva. Starosta vysvetlil p. poslankyni, že všetky 
materiály, s ktorými sa oni ako poslanci potrebujú oboznámiť sú vždy zverejnené na obecnej 
stránke v zákonnej lehote. Ale pri žiadostiach občanov to nedokážeme ovplyvniť, pretože sú 
doručované aj v deň konania zasadania OZ, dokonca môžu žiadosť priniesť priamo na 
zasadanie. Posankyňa sa však dotazovala na to, že oni im nerozumejú a chceli by si ich 
poriadne naštudovať. Starosta jej odpovedal, že na to sú na OcÚ pracovníčky a oni všetko 
vysvetlia.  
Požiadal preto poslancov OZ aby túto žiadosť vzali na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Žiadosť bola vzatá na vedomie. 

K) Starosta podal informáciu, že sme podali žiadosti na poskytnutie dotácie z Výzvy rady 
vlády SR na prevenciu kriminality na rozšírenie kamerového systému o 5 kamier v hodnote 8 
000,- Eur. Kamery by boli umiestnené na Cykloceste pri Bugajovi a pri hornej MŠ. 
Starosta požiadal poslancov OZ aby túto informáciu vzali na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Informácia bola vzatá na vedomie. 

 

K bodu č. 11 – Informácie a rôzne  

1. Starosta informoval, že september sa blížia a je potrebné nejako vyriešiť stravovanie pre 
žiakov ZŠ s MŠ. Dotácia, ktorú vláda poskytuje nepokryje ani náklady na jeden obed nie to 
ešte na materiálno-technické vybavenie a už vôbec nie na priestorové vybavenie. A to je to čo 
musíme hlavne vyriešiť. Starosta dal urobiť predbežný rozpočet na vybavenie kuchyne, stálo 
by to cca 75 000,- Eur. Oslovil aj projektantku p. Kiskovú aby pripravila nejaké možnosti na 



riešenie prístavby školy, hlavne jedálne. Pri prístavbe jedálne je rozdiel do 300 a nad 300 
stravníkov – jedáleň musí spĺňať už iné požiadavky. Prestavba + prístavba by v hrubom 
ohodnotení vyšla 530 000,- Eur stavebná časť a vybavenie kuchyne. Každé ďalšie plánované 
poschodie by vyšlo okolo 250 000,- Eur. Vypracovanie projektu sa pohybuje okolo 3% 
z obstarávacej ceny. P. Kisková navrhla urobiť štúdiu, aby sa to rozvrhlo na etapy. V rámci 
VO by sa ceny trocha upravili, ale veľký rozdiel by to nebol. Všetky právomoci má obec, ale 
aj finančnú záťaž. ZŠ si vytvorila dotazník, ktorým by sa zistil záujem u žiakov a ich rodičov 
o obedy. Nie je to reálne urobiť celé do septembra, ani len projekt do vtedy nebude hotový. 
A tak isto je nereálne variť 400 obedov v terajšej kuchyni. Improvizovať sa dá na chvíľu ale 
nie na celý čas. Riaditeľka doplnila, že sa uvidí na základe prieskumu, ktorý robili, koľko detí 
má záujem o obedy. Marcela Bahledová bola na školení, kde im povedali, že ak je obmedzená 
kapacita jedálne, nemôže odstravovať viac detí ako je kapacita, aj napriek tomu, že bude 
porušovať zákon.  
Starosta požiadal poslancov OZ aby túto informáciu vzali na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Informácia bola vzatá na vedomie. 
Zároveň ich požiadal aby schválili vypracovanie štúdie a projektu jedálne, kuchyne 
a prípadnej nadstavby.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA:  0, PROTI:  0 
Vypracovanie projektu a štúdie bolo schválené. 
 
2. Starosta predniesol prítomným poslancom vypracovanú kúpnu zmluvu na odkúpenie 
pozemkov pod miestnu komunikáciu ulica Roveň. Predávajúcimi sú Krivánik Ľubomír, 
Kviatek Peter a manželka Marcela Kviateková a Bahleda Miloš. Kúpna cena za m2/ 1,- Eur. 
Starosta požiadal poslancov OZ aby schválili kúpnu zmluvu.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, t. 
j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Kúpna zmluva bola schválená.  

 
3. Kontrolórka obce predniesla prítomným poslancom správu o svojej kontrolnej činnosti za 
rok 2018. Samotná správa je prílohou zápisnice.  
Starosta požiadal poslancov OZ aby túto informáciu vzali na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Informácia bola vzatá na vedomie. 
21:30 Odchádza kontrolórka obce a riaditeľka ZŠ s MŠ Klin. 

4. Starosta podal informáciu o podanej žiadosti na riešenie havarijného stavu MK v obci na 
VÚC. Poslanec I. Janckulík povedal, že máme spísať žiadosť a pripojiť fotografickú 
dokumentáciu. Príde komisia, ktorá zhodnotí nevyhnutnosť riešenia cesty. Projekt, ktorý bol 
urobený na „cyklochodník“ je výborne spracovaný, avšak ľudia sú už alergický na akúkoľvek 
zmienku o cyklo. Ak by sme sa ho striktne držali a čakali na jeho spracovanie vo forme výzvy 
trvalo by to veľmi dlho. Len samotné vykúpenie bude zdĺhavý a problematický proces. Bolo 
by dobré to rozetapovať a spraviť aspoň jeden úsek. Možno by potom bolo jednoduchšie 
riešiť aj ďalšie úseky, či už pri výkupe pozemkov, alebo pri samotnej realizácii ďalších etáp.  
Starosta požiadal poslancov OZ aby túto informáciu vzali na vedomie.  



ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Informácia bola vzatá na vedomie. 

5. Informácia o ponukách na riešenie verejného osvetlenia. Nateraz neplánujeme riešiť 
osvetlenie, sú dôležitejšie veci na pláne. Zároveň prišla ponuka na zakúpenie zrkadiel. Toto 
by sa zrealizovalo na kritických úsekoch v obci, zakúpili by sme 3-4 zrkadlá a umiestnili by 
sme ich na najhoršie úseky v obci.  

Starosta požiadal poslancov OZ aby túto informáciu vzali na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Informácia bola vzatá na vedomie. 

6. Bol tu Michal Kosmeľ ml. a podal informáciu o možnosti podania žiadosti o dotáciu pre TJ 
Tatran Klin na zakúpenie športového vybavenia a opravu trávnika a budovy TJ. Michal by 
spracoval celý projekt za 900,- Eur. Projekt je variabilný a dá sa meniť podľa výšky 
ponúkanej dotácie.  
Starosta požiadal poslancov OZ aby túto informáciu vzali na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Informácia bola vzatá na vedomie. 

7. Pracovníčka Katarína Košútová podala informáciu o množstve a vytriedení KO a DSO v 
obci Klin a výpočte % vytriedenia KO. Množstvo vytriedeného odpadu bolo v takej výške, že 
sme sa zmestili do ceny žetóna 3,65 Eur. Dostali sme sa do 4. kategórie. Teda so zvýšením to 
vyšlo ako vlani. V obci sme mali 54,44 t, teda nám vyšlo 31,22% vytriedenosti. Starosta 
doplnil, že % vytriedenia je dobré. Zmluvne sa viacero odpadov ošetrilo tak, aby boli 
vykázané na správnu obec. Zároveň by chcel oznámiť, že sa vytvorilo kompostovisko dole pri 
ihrisku. Dosiahli sme 30-40%, ale vytriedenosť musí do ďalších rokov rásť, pretože oproti EÚ 
máme lacné smeti, takže taká vytriedenosť ako minulý rok nám nebude stačiť, ak si chceme 
cenu udržať. P. Košútová pripomína, že je potrebné zbierať prepálený olej pre obec.  
Starosta požiadal poslancov OZ aby túto informáciu vzali na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Informácia bola vzatá na vedomie. 

8. Starosta informoval, že máme povinnosť doplniť poslanca OZ do rady školy. Navrhuje 
preto Viliama Bahledu. 
Starosta požiadal poslancov OZ aby túto informáciu vzali na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, 
Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, 
t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : 0 
Informácia bola vzatá na vedomie. 

 

  



K bodu č. 12 – Diskusia 

1. Informácia starostu o denných telefonátoch ohľadom cyklocesty, ľuďom vadí, že tade 
nemôžu prechádzať, keď idú do práce, na uhlie a pod.. Nateraz s tým nič neurobíme, projekt 
musíme od ukončenia udržať päť rokov. Skôr by videl problém v tom, že traktory na C 
značkách už nemôžu chodiť po hlavných cestách. A ďalší problém je to, že na cykloceste 
nestrážia námestovskí policajti, ale z Nižnej.  

2. P. Gonšenica sa informuje, kde by chcel dať starosta tie zrkadlá, čo spomínal? Starosta mu 
odpovedal, že ku Ľudovi Svetlošákovi a na podobné miesta, ako je ich ulica. P. Gonšenica 
pýta ešte jeden kontajner na sklo na otočku autobusu. Ďalej má problém s odstavenými 
autami na otočke, hlavne v zime to bolo neúnosné. Šoféri autobusu sťažovali, že tam nepôjdu, 
pretože sa nemajú kde otočiť. Obec by mala poslať nejaké výzvy na odpratanie. Starosta 
súhlasí.  

3. P. Svetlošák informuje, že na cykloceste je vyhnutá mreža na kanáli, kde steká odpadová 
voda. Treba s tým niečo robiť, pretože je to nebezpečné.  

4. P. Kekeľáková Laššáková sa pýta, či by nebolo dobré zriadiť na stránke „Odkaz pre 
starostu“ aby ho ľudia mohli informovať o potrebách a iných veciach v obci. Starosta 
informoval, že sa zriadila takáto mailová adresa pre kontrolóra obce. Následne to bude 
kontrolórka riešiť so starostom.  

5. P. Jendroľ informoval, že naša monografia bola nominovaná na Knihu Oravy – boli 
rozdané hlasovacie lístky. Treba ich zozbierať a odoslať načas.  

6. P. Tomaštík informoval, že urobil prieskum ohľadom života mládeže v obci, či by sa chceli 
angažovať, ako sa uplatniť. 166 ľudí mu vypísaný dotazník odovzdalo, majú aj nejakú 
výpovednú hodnotu. Idú vytvoriť instagramovú stránku „Do Klina“ kde sa budú zverejňovať 
informácie a fotografie zo života obce, podnety atď.  

 

K bodu č. 13 – Návrh na uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie)  

Člen návrhovej komisie Dušan Gonšenica prečítal znenie uznesení zo zasadania OZ. Keďže 
za každý bod sa hlasovalo jednotlivo, hlasovanie za celok nie je potrebné. Návrh uznesenia 
bol prijatý. 

 
Záver zasadania OZ 

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom a hosťom za účasť a rokovanie 
OZ ukončil.  

 

         Karol Revaj 
         starosta obce 

 

Overovatelia zápisnice:  Ľudovít Svetlošák  

 Dominik Tomaštík 

Zapísala: Mgr. Monika Huráková 


